
Lysator Styrelseprotokoll 2023-08-29
1 Mötets Öppnande
Ordförande förklarar mötet öppnat 17:30

2 Formalia

2.1 Val av mötespresidium

Beslut Nathaniel Mattsson väljs till mötesordförande, Johan Holtz väljs till mötessektreterare.

2.2 Val av justerare tillika rösträknare

Beslut Hugo Hörnquist väljs till justerare tillika rösträknare.

2.3 Fastställande av röstlängd

Beslut: Närvarande ledamöter: 6
Närvarande utan rösträtt: 2 (Samuel Junesjö samt Revisor)

2.4 Fastställande av föredragningslista

Tillkommna punkter sedan kallelsen skickades ut:

Beslut Fastställs med ovanstående tillägg.

3 Rapporter och meddelanden

3.1 Samuel informerar om det pågående projektet att återuppliva
upplysningar

Dagens föreläsning (Linux installation) hade bra uppslut.
Nästa vecka hålls ytterligare en föreläsning om grunder i linux, även den uppskattas få bra publik.

4 Motprestationer

4.1 UppLYSningar

Samuel förklarar planen för projektet: 5 veckor med grundläggande datorkunskap varefter en
föreläsning med linux på inbyggda system. Marknadsföring sker med plancher, facebook-event
och besök på föreläsningar.

Brevet till ISY

Orbi

Mail till Styrelsen



För att skapa marknadsföringsmaterial för UppLYSningar eller andra projekt bör man vända sig till
Johan eller Isac.

En generell uppmaning att jaga föreläsare till upplysningar ges till styrelsen.

Potentiella samarbetspartners presenteras:

4.2 Sätt att visa upp Lysator för att möta ISYs krav på
motprestationer

5 Lokalsituationen
Statusuppdatering av situationen ges av Hugo och Samuel:
Hyra av två rum (ett via admittansen) dock på olika platser i HusETT. Lysator och alla dess
medlemmar har nyttjande rätt även till den lokal som hyrs av Admittansen.

Revisor har reservationer om upplägg av lokalhyra.

Hyran ser ut att bli 43 000 kr för bägge lokaler vi ska betala för vilket förhoppningsvis motsvarar
den reduktion i kostnad ISY vill se.

1. Saab
1. Isac informerar om SAABs Open-Source initiativ och Lysators möjliga deltagande i detta.

Det är ett projekt tänkt att fungera som DEMO på mässor, handlar om spatialfiltrering av
ljud och involverar FPGA, mjukvara och annan hårdvara.

2. Till detta finns en enkel API som kan användas av relativt ovana programmerare och kan
vara intressant för att ge till nya medlemmar att jobba på så att de känner att de har
något att göra i föreningen.

3. SAAB kommer förmodligen stå för eventuella materialkostnader.

4. Fourier-analyskurser går just nu, det knyter an till detta initiativ och är Eventuellt
intressant för många studenter på dessa kurser.

5. Kan eventuellt fördjupa detta samarbete i framtiden.

6. Just nu väntar vi dock på grönt ljus från SAABs sida för att projektet ska starta.

Uppmaning till Lysiter att få fram intressanta projekt som kan vara intressanta för nya
medlemmar. Detta så att man har något att peka på när nytt folk undrar vad man kan göra.

AI projekt är eventuellt intressant då vi har mycket CPU kraft. Dock ej robotinriktad AI, kanske
samarbete med FIA skulle vara coolt. Går att göra ganska enkelt med minimal underhåll från
ROOT etc.

Datorhandboken eller ny Användarhandbok, sammanstrålning med ROOT gruppen så att
dokumentation eventuellt ska överföras eller inte. Kan vara intressant projekt för nya
användare att uppdatera och redigera denna sida.

Möjlighet att lägga till kravet att Lysators logga finns på inhysta webbsidor så att vår
involvering blir tydligare. Hugo börjar skissa på en uppdaterad policy för detta.



Diskussioner togs upp angående hur ISY kommer se på den delade lokalen med Admittansen,
inga särskilda slutsatser drogs.

Någon från styret som är på plats i Linköping borde ta över de primära förhandlingarna för detta då
Gunnar Wickbom inte är på plats i Linköping.

Datorhallen BAR diskuteras, Samuel vill diskutera med andra institutioner i A-huset om
finansiering.

Brevet till ISY

Mötet pausas mellan 18:30-18:35

6 Kalasmottagningen
6:e september är Kalasmotagningen och Kalasmässan. Nathaniel ska stå på mässan mellan 12
och 15, Johan står mellan 15 och 17. Vilka som ansvarar för upprig av monter beslutas om senare
senare.

7 Infomöte

7.1 Bokningsrättigheter diskuteras

8 Höstmöte
Beslut Mötet hålls 11:e Oktober 18:00. Hugo och Nathaniel skall gå ut med kallelse och göra
övriga förberedelser.

9 Orbi
Hugo förklarar varför vi är emot att tvingas använda Orbi om vi ska hyra lokal i HusETT. Vi behöver
ett färdigt dokument för att stödja dessa argument. Vidare diskussion sker via mail.
Utkast för dokumentet syns i Bilaga 2.
Beslut Punkten bordläggs.

10 Styrelsekickoff
Hålls på VilleValla. Tid och datum bestäms via Doodle via mail Felix tar ansvar för detta.

Tre utkast finns i skrivande stund.

Hugo Hörnquist och Samuel Junesjö ges i uppdrag att färdigställa slutgiltiga brevet (Bifogas
som Bilaga 1).

Nathaniel har föreslagit 18:e September som datum för mötet.

Beslut Mötet hålls 18:e September 17:30.

Diskussion om vilka som har och ska ha rättigheter att boka lokaler

Isac och Nathaniel blir ansvariga för lokalbokning.



11 Nyckelansvarig
Vem ska vara ansvarig för nycklar till lokaler?
Beslut Johan blir nyckelansvarig

12 Mail till Styrelsen
Sporadiska svar på övriga mail till styrelselistan. Skall någon bli ansvarig för att se till att mail
svaras på?
Beslut Svar på dessa skall CCas till styrelsen och svaras på så snart som möjligt.

13 Per Capsulam
Hur bör vi behandla Per Capsulam beslut? Borde vi införa andra rutiner kring hur dessa tas?

Beslut Per Capsulam beslut kommer fortsätta behandlas som tidiare: En majoritet av styrelsen
måste godkänna beslutet utan att behöva tas upp på ett officiellt styrelsemöte.

14 Övriga frågor

14.1 Städning av ~

Styrelsen kommer överens om att ~ städas på fredagar i samband med fredagsfika.

14.2 Planeringsverktyget Mattermost

Styrelsen väljer att inte använda verktyget då nuvarande rutiner funkar bra.

14.3 Potentiellt sammarbete med Mindroad?

Samuel presenterar ett förslag till sammarbete med företaget Mindroad.
Punkten bordläggs och tas över E-post.

15 Mötets Avslutande
Mötet avslutas 19:16

Bilagor:
Bilaga 1: Mail skickat till ISY angående lokaler
Hej!
Vi har haft fullt upp med att styra upp saker och ting på vår ända.

Sedan vårt senaste möte har vi hyrt två rum i HusETT á 19m²
styck. Då Kårservice ändrat sina regler och enbart låter
varje förening hyra max ett rum lät vi Elektronikföreningen
Admittansen hyra det andra, men rummet är fortfarande i
huvudsak en Lysator-lokal, och vi betalar deras hyra.



För tillfället ligger inte de två rummen bredvid varandra,
och vi jobbar på att byta runt med andra föreningar i huset,
med avsikt att installera en dörr eller avinstallera en
vägg.

Varje rum har en effektiv hyra på ca. 18 000 (efter
subventioner), vilket sammanlagt är ca. 1/5 av ~:s kostnad.

På serverhallsfronten har ingenting hänt, då det är mycket
enklare att lösa ett problem åt gången.

Angående motprestationer:

Vi bifogar vårt hyresavtal (Admittansens är identiskt), samt
vårt samarbetsavtal med Admittansen.

Med vänliga hälsingar,

--
Hugo Hörnquist
Lysators styrelse

Bilaga 2: Orbi dokumentet
== 1. Teknikberoenden ==

Orbi som det ser ut idag kräver att var student har en fungerande, och
tillräckligt modern, smartphone. Vi anser att alla ska få ta del av
studentlivet oberoende av vilken teknik de råkar äga, eller vilja använda.

== 2. Vinstincitament ==

Orbi i Linköping tar i skrivandets stund 1,5kr + 1,5% av priset per såld
biljett. Viket påstås vara självkostnadspris [1].

Efter privata samtal vet vi att Orbi har lagt ner stora mängder pengar på att
anpassa sig till Linköping.

Vi har redan satt igång med nya UppLYSningar, där
ca. 60 personer kom till den första. Kommande veckor
har vi fem till planerade, med fler på gång.
Ett samarbete med SAAB håller på att inledas, där de
tillhandahåller hårdvara för laboration med beamforming
och aukustiska element.

Alla sidor inhysta hos Lysator ska framöver lägga till
tydlig information om att vi tillhandahåller dem, för att
öka Lysators synlighet.

Med planer för mer.



I Studentlivets guide [1] står:

I privat korrespondans med Orbi ställde jag följande fråga med ovanstående citerat:

Och fick följande svar:

Om jag förstår sittuationen rätt säljer Orbi riktad marknadsföring, antagligen
genom att internt aggregera på den data du ger dem. Till vår förståelse behöver
man dock som student ge information om utbildning m.m. för att kunna ta del av
event relevanta till specifika föreningar.

== 3. Transparans ==

Kårservice kontrakt med Orbi hålls hemligt.

Då Kårservice förvåntar sig att samtliga studentföreningar är en aktiv del av
samarbetet. Att kräva ett samarbete på okända grunder är absurt.

Hemlighetsmakeriet ökar dessutom funderingarna på vinstincitament, samt
huruvida Orbi kommer höja priserna i framtiden.

[1] https://studentlivet.se/orbi-faq/orbi-faq-for-foreningar-arrangorer-2/, läst 2023-08-28

Underskrifter:

Nathaniel Mattsson
Mötesordförande

Johan Holtz
Mötessekreterare

Orbi bygger istället sin affär på att koppla ihop fler och fler

näringslivsgrupper och universitet i ett ekosystem där företag kan

orientera sig och synas

How can these two coincide?

Regarding your question how we earn Money. - We have a part in the App

called Orbi Career there we have a digital fair there companies can market

them self as a future employers and students can find interesting            

companies and jobs tailored to what they study.

We do not share any personal data of any kind to our customers.

https://studentlivet.se/orbi-faq/orbi-faq-for-foreningar-arrangorer-2/


Hugo Hörnquist
Justerare


